
Agendapunt Titel Toezegging Portefeuillehou
der

Deadline Stand van 
zaken

Afgedaan

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
10-11-2021 3. 
NOTULEN VAN 
DE 
COMMISSIEVERG
ADERING BOD 
d.d. 15 
september 2021 
/ 
TOEZEGGINGENL
IJST

Agendering 
handhaving

Mevrouw Corbey 
wil de dijkgraaf 
herinneren aan 
de toezegging 
inzake 
handhaving die 
in een andere 
commissie is 
gedaan. Zij acht 
het van belang 
om de 
toezegging hier 
op de 
toezeggingenlijst 
te vermelden en 
dit onderwerp in 
deze commissie 
te agenderen. De 
dijkgraaf 
antwoordt dat 
deze toezegging 
is toegevoegd 
aan de VV-
toezeggingenlijst
. Hij stelt voor 
het onderwerp 
handhaving in 
het voorjaar te 
agenderen 
tijdens de 
gebruikelijke 
evaluatie, zodat 

R.A.M. van der 
Sande

30-03-2022 Nee



de meest actuele 
stand van zaken 
kan worden 
meegenomen. 
Dat dit in deze 
commissie wordt 
besproken is 
evident, omdat 
deze commissie 
het juiste 
gremium is.

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
10-11-2021 4.a. 
Najaarsburap 
2021

Digitale transitie De heer Bakker 
vraagt of de 
conclusie terecht 
is dat recente 
ontwikkelingen 
geen directe 
aanleiding zijn 
voor wijzigingen 
op het 
voorgenomen 
programma in 
2022. Zijn 
tweede vraag is 
of het interessant 
is om de VV op 
de hoogte te 
stellen van de 
bevindingen over 
ICT. Mevrouw 
Fierens wijst 
erop dat 
ontwikkelingen 
nooit stilstaan. 

T.O. Fierens 31-05-2022 Nee



Aanpassingen 
zijn altijd nodig 
en niets gaat zo 
snel als ICT-
ontwikkelingen 
en de soms 
moeizaam 
geleerde lessen 
daarvan. 
Inmiddels 
worden ook bij 
het 
Hoogheemraadsc
hap 
aanpassingen 
gedaan, waar dit 
kan. Mevr. 
Fierens is 
voornemens de 
digitale transitie 
naar de VV te 
brengen. Zij 
vindt het prettig 
om nu al in 
gesprek te gaan 
over dit 
onderwerp en 
kaders en 
handige 
sturingselemente
n te bespreken. 
Zij zou graag 
overeenstemmin
g bereiken bij de 



start van deze 
nieuwe periode 
zodat iedereen 
op de hoogte is 
wat gedaan 
wordt en moet 
worden. Dit is 
wat haar betreft 
een toezegging.

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
10-11-2021 4.b. 
MJP 2022-2025 
en 
Programmabegro
ting 2022

Uitdiepen 
samenwerkingsp
aragraaf m.b.t. 
WBP6 en Blauwe 
Lens

De heer De Vries 
vraagt naar de 
nieuwe 
samenwerkingsp
aragraaf op 
pagina 38. 
Programma’s zijn 
uitgediept op 
thema’s en 
daarbij is de 
samenwerking 
binnen WBP6 en 
de Blauwe Lens 
belangrijk. Het 
projectteam zal 
het vervolg 
uitwerken en 
weergeven in het 
voorjaar in de 
VV. De dijkgraaf 
vult de heer 
Kastelein aan 
wat betreft de 
paragraaf 
samenwerking 

M. Kastelein 31-03-2022 Nee



(pagina 38). Juist 
door te 
experimenteren 
met vormen en 
inhoud is het 
hoogheemraadsc
hap in staat een 
andere rol te 
vervullen binnen 
het ruimtelijk 
domein. Dat zal 
te allen tijde 
binnen de kaders 
van het 
hoogheemraadsc
hap zijn. Maar 
hier betreft het 
een inhoudelijk 
andere invulling 
met 
gebruikmaking 
van innovatieve 
technieken, in 
lijn met de 
vigerende 
regelgeving.

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
10-11-2021 4.b. 
MJP 2022-2025 
en 

Plan de 
campagne 
verkiezingen 
2023

In het komend 
voorjaar zal een 
plan de 
campagne 
worden 
gepresenteerd 
rondom de 
verkiezingen.

R.A.M. van der 
Sande

30-03-2022 Nee



Programmabegro
ting 2022
VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
10-11-2021 1. 
OPENING, 
VASTSTELLING 
AGENDA EN 
MEDEDELINGEN

Taskforce 
experimenten, 
structuren en 
beslismodellen

De heer De Vries 
hoort de heer 
Kastelein zeggen 
dat nagedacht 
wordt over het 
werken met 
taskforce 
experimenten, 
structuren en 
beslismodellen. 
Hij vraagt de 
heer Kastelein 
hiermee enige 
vaart te maken 
en te bespreken 
in de commissie, 
bijvoorbeeld in 
april zodat dit 
onderwerp niet 
te lang blijft 
liggen en over de 
zomer heen 
wordt 
geschoven. De 
governance 
hierbij 
interesseert hem 
alsmede de 
relatie met 
beslissingen op 
andere fronten 
en andere 

M. Kastelein 01-05-2022 Nee



partijen. Hoe 
verhoudt zich de 
governance met 
het recht en de 
bevoegdheid van 
de VV? De heer 
Kastelein kan 
hierover nog 
niets meedelen. 
Het traject is pas 
onlangs gestart 
en zal nog in het 
college moeten 
worden 
besproken. Hij 
hoopt op korte 
termijn meer 
helderheid te 
kunnen 
verschaffen.

VV - commissie 
Bestuur, 
Organisatie en 
Dienstverlening 
10-11-2021 4.g. 
Deeltijdfactor 
bezoldiging

Nogmaals 
toezenden VV 
TKN-memo 
deeltijdfactor 
bezoldiging

De heer Roorda 
heeft 
kennisgenomen 
van een 
herverdeling 
onder de 
hoogheemraden. 
Hij vraagt of dit 
ergens bekend is 
gemaakt en wat 
dit inhoudt 
behalve een 
wijziging van 
verdeelsleutels 

R.A.M. van der 
Sande

Afgedaan. De 
memo is op 11 
november 2021 
met de nieuwe 
panoramafolder 
opnieuw aan de 
VV toegezonden.

Nee



onder de 
hoogheemraden. 
De voorzitter 
verzoekt de 
dijkgraaf het 
betreffende 
memo nogmaals 
toe te sturen. De 
dijkgraaf stemt 
hiermee in.


